
 

 

  

                                                  Besluitenlijst/Kort verslag 
 
Concept Besluitenlijst/kort verslag van de vergadering van de Regionale Raadscommissie Noordkop 
(RRN) op donderdag 1 februari 2024 om 17.00 uur in De Raadzaal van het Stadhuis (Gebouw 66) 
op Willemsoord in Den Helder.  
Het videoverslag van de vergadering is terug te zien op de website van de gemeente Den Helder. 

En wel hier:  Regionale raadscommissie Noordkop 01 februari 2024 17:00:00, Gemeente Den 
Helder 
 
Voorzitter:  De heer J. (Jan) de Boer (burgemeester gem. Den Helder)  
Commissiegriffier:   De heer J. (John) Hagens 
 

 
Concept Besluitenlijst/kort verslag aan de hand van de AGENDA 
 
1. Opening om 17.00 uur (Adviserende vergadering). 
De voorzitter opent om 17:00 uur de vergadering, en heet een ieder hartelijk welkom. 
 
2. Mededelingen. 

De voorzitter meldt dat een aantal leden bericht heeft te zijn verhinderd om de bijeenkomst bij te 
wonen. Het gaat om de heer de Herder, mevrouw Bredewold, de heer Dijkshoorn en mevrouw 
Koot. De heer Groot uit Hollands Kroon wordt vervangen door de heer Boersen.  
 

3. Spreekrecht burgers. 
Er hebben zich geen burgers gemeld voor het spreekrecht in de RRN. 

 
4. Vaststelling concept verslag/besluitenlijst van de vergadering van de RRN van 14 

november 2023. 
Het concept verslag/besluitenlijst van de vergadering van 14 november 2023 is als bijlage 
toegevoegd. 
De heer Loman (Stadspartij Den Helder) vraagt naar het toegezegde overzicht van de 
vergaderdata van de Algemeen besturen van de diverse Gemeenschappelijke Regelingen. De 
commissiegriffier zegt toe bij de volgende vergadering een dergelijk overzicht gereed te zullen 
hebben. 

 
5. Vaststelling agenda. 

De agenda wordt conform het voorstel vastgesteld. 

 
6. Voorstel met betrekking tot het vaststellen van een nieuwe Verordening Regionale 

Raadscommissie Noordkop 2024.  
- De RRN wordt gevraagd de raden te adviseren:  
1. Akkoord te gaan met het vaststellen van de Verordening Regionale Raadscommissie 

Noordkop 2024. 
2. Deze nieuwe verordening op 1 maart 2024 in te laten gaan en het gelijktijdig intrekken van 

de Verordening Regionale Raadscommissie Noordkop 2018. 
          De voorzitter vraagt wie inhoudelijk op dit voorstel wil reageren.  
           De heer Loman (Stadspartij Den Helder) mist de raadsrapporteurs waarmee we werken binnen  
          de RRN in de verordening. 
           De heer Bruin (VVD Den Helder) laat weten dat hij het een goede zaak vindt dat we nu een  
           nieuwe aangescherpte en geactualiseerde versie van de reeds bestaande verordening gaan  
           vaststellen. 
           En dat waarmee nieuwe verordening ook prima in lijn is met de werkwijze binnen de RRN.  
           Mevrouw Vlietstra-Wouterse (D66 Schagen) geeft aan dat zij blij en tevreden is met de in de     
           verordening aangebrachte wijziging met betrekking tot het stemmen binnen de commissie. Nu    
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           kan gewoon met een meerderheid in de commissie een besluit worden genomen en dat was in    
           de vorige verordening met gewogen stemmen een hele ingewikkelde procedure. 
           De heer Rijnders (SP Schagen) heeft een vraagt met betrekking tot moties en amendementen.  
           In antwoord op de vraag van de heer Loman over het niet noemen of opgenomen zijn van de  
           raadsrapporteurs in deze verordening antwoord de commissiegriffier dat omdat het werken met  
           de raadsrapporteurs nog altijd een pilot is men het niet verstandig achtte om dit nu reeds in de    
           verordening vast te leggen.   
           En in reactie op de vraag van de heer Rijnders antwoord de commissiegriffier dat het tot nu toe  
           gebruikelijk is om alleen moties en amendementen met betrekking tot onderwerpen die  
           adviserend voorliggen aan de RRN in RRN verband te behandelen en te bespreken. Ten  
           aanzien van moties en amendementen over zaken die wel de regio aangaan zoals het  
           busvervoer is volgens de commissiegriffier de route om eerst het draagvlak te zoeken voor een  
           dergelijke motie of een amendement binnen de eigen gemeente en dan wellicht te kijken of er  
           ook bij de andere deelnemende gemeenten draagvlak is voor een dergelijke motie of  
           amendement.  
           De voorzitter vraagt, gelet op de bespreking, aan de leden of dit voorstel als een  
           hamerstuk door kan worden geleid naar de raden.  De leden stemmen daar unaniem mee  
           in.  
            
 

7.    Voorstel met betrekking tot vaststellen zienswijze op de Gewijzigde  
   gemeenschappelijke regelingen. 
    De RRN adviseert de raden: 
1. een positieve zienswijze af te geven op de wijziging van de GR Veiligheidsregio Noord-

Holland Noord in verband met de wijziging van de Wet gemeenschappelijke regelingen; 
2. van Texel, Hollands Kroon en Schagen een positieve zienswijze af te geven op het besluit 

van het Algemeen Bestuur van de veiligheidsregio om het aantal deelnemers in het 
Dagelijks Bestuur van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord van minimaal vier naar 
minimaal twee terug te brengen en deze wijziging derhalve mee te nemen in de wijziging 
van de gemeenschappelijke regeling; 

3. van Den Helder de volgende zienswijze af te geven op het besluit van het Algemeen 
Bestuur van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord om het aantal deelnemers in het 
Dagelijks Bestuur van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord van minimaal vier naar 
minimaal twee terug te brengen: ”De gemeenteraad van Den Helder gaat vooralsnog niet 
akkoord met de voorgestelde wijziging van de GR Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. 
Daarvoor is eerst meer duidelijkheid nodig hoe de toekomstige taak- en portefeuilleverdeling 
binnen het Algemeen Bestuur eruit gaat zien. Een wijziging van de GR Veiligheidsregio 
Noord-Holland Noord zien wij als een sluitstuk van een proces, niet als het begin ervan.  
Wel wil de raad meegeven dat wij hechten aan de positie van Den Helder als lid van het 
Dagelijks Bestuur. Dit heeft met name te maken met het risicoprofiel van onze gemeente. In 
het nieuwe beleidsplan wordt dit bevestigd, doordat vier van de zes risico-objecten in Noord-
Holland Noord zich binnen onze gemeentegrenzen bevinden.”; 

4. een positieve zienswijze af te geven op de wijziging van de GR GGD Hollands Noorden in 
verband met de wijziging van de Wet gemeenschappelijke Regelingen; 

5. een positieve zienswijze af te geven op het besluit van het Algemeen Bestuur van de GGD 
Hollands Noorden om de extra taak “in control of alcohol en drugs” toe te voegen en deze 
wijziging derhalve mee te nemen in de wijziging van de gemeenschappelijke regeling; 

6. een positieve zienswijze af te geven op de wijziging van de GR Omgevingsdienst Noord 
Holland Noord in verband met de wijziging van de Wet gemeenschappelijke regelingen; 

7. een positieve zienswijze af te geven op de wijziging van de GR Regionaal Historisch 
Centrum Alkmaar in verband met de wijziging van de Wet gemeenschappelijke regelingen. 
(de evaluatiebepaling is in de GR RHCA opgenomen volgens het kaderstellend besluit, 
maar wijkt af van de amendementen van Heiloo, Alkmaar en Texel: de bepaling dat 
evaluatie 1x per 4 jaar plaats moet vinden is in het huidige ontwerp GR weggelaten); 



 

 

  

8. van Den Helder, Hollands Kroon en Schagen een positieve zienswijze af te geven op de 
wijziging van de GR Gesubsidieerde Arbeid Kop van Noord-Holland in verband met de wijziging 
van de Wet gemeenschappelijke regelingen (Texel neemt niet deel aan deze GR). 
 
Er worden vragen gesteld door Mevrouw van de Wetering (D66 Texel), de heer Bruin (VVD Den 
Helder) en mevrouw Ligthart (VVD Schagen).  
De vragen over de afwijkende zienswijze van Den Helder over de Veiligheidsregio worden door 
de voorzitter de heer de Boer als lid van het DB en Algemeen Bestuur van de Veiligheidsregio 
en mevrouw van Dam als lid van het AB van de Veiligheidsregio beantwoord.  
Mevrouw van Kampen beantwoord de vragen over het evalueren bij het Regionaal Archief.  
 
Na de discussie in de RRN vraagt de voorzitter, gelet op de bespreking, aan de leden of 
dit voorstel als een hamerstuk kan worden doorgeleid naar de raden.  De leden stemmen 
daar unaniem mee in.    

       
8. Voorstel met betrekking tot vaststellen van een zienswijze op de Kadernota 2025 

Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. En Presentatie en kennisname van het 
Ontwerpbeleidsplan 2024-2027 en Dekkingsplan Veiligheidsregio Noord-Holland Noord.  
 -  De Regionale Raadscommissie Noordkop (RRN) wordt voorgesteld om de   
     gemeenteraden te adviseren om: 
1. Ten aanzien van de Kadernota 2025 en het Meerjarenontwikkelplan Brandweer een 

gezamenlijke zienswijze af te geven met daarin het advies: 
- om kritisch te kijken en te blijven kijken naar de (overige) uitgaven van de Veiligheidsregio, 

en onlosmakelijk daarvan de door hen uit te voeren taken en ambities; 
- een toelichting te geven op de keuze waarom voor een ingroeiperiode van drie jaar is 

gekozen. 
- om de effecten en resultaten van de voorgestelde plannen uit het Meerjarenontwikkelplan 

Brandweer te monitoren, periodiek te evalueren en de gemeenteraden daarover actief te 
informeren. 

2. Kennis te nemen van het Ontwerpbeleidsplan 2024 – 2027 en het Dekkingsplan en de 
volgende opmerking mee te geven aan de burgemeesters ter overweging bij de vaststelling 
van genoemd Ontwerpbeleidsplan: 
verzocht wordt, om bij de vaststelling van het Ontwerpbeleidsplan goed te kijken of de 
gemaakte beleidskeuzes niet verder gaan of ambitieuzer zijn dan de taken die, op grond 
van de wet of de gemeenschappelijke regeling, aan de Veiligheidsregio zijn toegekend. 
 
De heer Taneja, directeur veiligheidsregio/regionaal commandant brandweer, geeft een 
presentatie over het Ontwerpbeleidsplan 2024-2027 en het Dekkingsplan Veiligheidsregio. 
En beantwoord een aantal vragen vanuit de commissie. 
Er is een vraag van mevrouw Ligthart (VVD Schagen) over de versleuteling en verdeling 
van de kosten over de deelnemende gemeenten. 
Mevrouw van Dam beantwoord deze gestelde vraag over de kostenverdeling over de 
diverse deelnemende gemeenten. 
Na de discussie in de RRN vraagt de voorzitter, gelet op de bespreking, aan de leden 
of dit voorstel als een hamerstuk kan worden doorgeleid naar de raden.  De leden 
stemmen daar unaniem mee in.      
 

 
9. Schorsing vergadering omstreeks 18:00 uur om de deelnemers in de gelegenheid  
             te stellen voor het nuttigen van een broodje en soep.  

 
10.   Heropening van de vergadering omstreeks 18:45 uur. 

 
11.    Voorstel met betrekking tot het vaststellen zienswijze op de kadernota 2025 van het     

   Regionaal Historisch Centrum Alkmaar/ Regionaal Archief (RHCA) 



 

 

  

De RRN adviseert de raden kennis te nemen van de kadernota inzake de begroting 2025 van 
de GR Regionaal Historisch Centrum Alkmaar/Regionaal Archief (GR RHCA) en om geen 
zienswijze of te geven op de kadernota 2025. 
 
Er zijn over dit onderwerp geen vragen of opmerkingen vanuit de commissie. 
De voorzitter vraagt aan de leden of dit voorstel als een hamerstuk kan worden 
doorgeleid naar de raden.  De leden stemmen daar unaniem mee in.    
  
 

12.     Voorstel met betrekking tot het vaststellen zienswijze op de kadernota 2025 van de    
    Omgevingsdienst Noord-Holland Noord. En een presentatie van de Omgevingsdienst  
    met  betrekking tot de robuustheidscriteria. 
    De RRN adviseert de raden:  
    1. Kennis te nemen van de kadernota 2025 van de Omgevingsdienst Noord-Holland Noord  
         (ODNHN); 
    2. Namens de vier gemeente in de Kop van Noord Holland de bijgevoegde gezamenlijke  
          zienswijze in te dienen (zie de bijlage). 
 
De heer Quinten Foppe geeft als directeur van de OD NHN de presentatie met betrekking tot de 
robuustheidscriteria. 
Ook beantwoord hij enkele vanuit de commissie naar aanleiding van de presentatie gestelde 
vragen. 
Mevrouw Laan-Olij (CDA Hollands Kroon) geeft als vertegenwoordigster van de 
Raadsrapporteurs een toelichting op het advies van de raadsrapporteurs. De rapporteurs delen 
de zorgen die er bij de colleges leven over de financiële consequenties van het moeten voldoen 
aan de robuustheidscriteria.   
Verder zijn er vragen vanuit de commissie die door wethouder Versluis (Hollands Kroon) worden 
beantwoord.  
 
Na de discussie in de RRN vraagt de voorzitter, gelet op de bespreking, aan de leden of 
dit voorstel als een hamerstuk kan worden doorgeleid naar de raden.  De leden stemmen 
daar unaniem mee in.      
 

13.      Voorstel met betrekking tot het vaststellen zienswijze op de kadernota 2025 van de    
     GGD Hollands Noorden. 
     De RRN wordt gevraagd de raden te adviseren:  
     1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de Kadernota 2025 van de    
     Gemeenschappelijke Regeling GGD Hollands Noorden. 
     2. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het Dagelijks Bestuur van de     
     Gemeenschappelijke Regeling GGD HN kenbaar te maken. 
 
Er zijn vanuit de commissie geen vragen of opmerkingen met betrekking tot de zienswijze.  
De voorzitter vraagt aan de leden of dit voorstel als een hamerstuk kan worden 
doorgeleid naar de raden.  De leden stemmen daar unaniem mee in.    
  
 

14.      Voorstel met betrekking tot het vaststellen zienswijze op de kadernota 2025 van de    
     Gemeenschappelijke Regeling Gesubsidieerde Arbeid (GRGA). 
     De RRN adviseert de raden: 
     1. De inhoud van de Kadernota  2025 ter harte te nemen en geen zienswijze af te geven. 
Er zijn vanuit de commissie geen vragen of opmerkingen met betrekking tot de zienswijze.  
De voorzitter vraagt aan de leden of dit voorstel als een hamerstuk kan worden 
doorgeleid naar de raden.  De leden stemmen daar unaniem mee in.    
 



 

 

  

15.      Rondvraag. 
De heer Leever (Onafhankelijk Hollands Kroon) heeft een vraag over aankomende 
bezuinigingen op de Jeugdzorg. Wethouder van de Belt (Texel) geeft in een reactie antwoord op 
de vraag.   
 

16.     Sluiting.  
    Het streven is omstreeks 21:00 uur (uiterlijk 21:10 uur) de bijeenkomst te  
    beëindigen. 
 


